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2012. június 19-én megtartott üléséről 

 
 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácskozó terme 
                         Ráckeve, Szent István tér 4. 
 
Jelen vannak: Vég Bálintné elnök 
                         a képviselő-testület tagjai 

 a meghívottak a csatolt jelenléti ív szerint 
  

 
Vég Bálintné köszöntötte a megjelenteket, az ülést megnyitotta. Megállapította, hogy a 
nemzetiségi önkormányzat 4 tagja közül 3 fő jelen van, így határozatképesek. Vég 
Dusánka tag nem vett részt az ülésen. 
Az ülésről készülő jegyzőkönyv hitelesítőjének Felhalminé Radivoj Perszida képviselőt 
javasolta. 
 

A testület megbízta az ülésről készülő jegyzőkönyv hitelesítésével Felhalminé 
Radivoj Perszida képviselőt. 

 
Javaslatot tett az ülés napirendjére az alábbiak szerint: 
1/ Előterjesztés Ráckeve Város Szerb Nemzetiségi Önkormányzat Szervezeti és Működési 

Szabályzatának felülvizsgálatáról 
      Előadó: Vég Bálintné elnök  
2/ Egyebek 
 

A nemzetiségi önkormányzat tagjai a napirendi javaslatot 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadták.  

 
 
1/ Előterjesztés Ráckeve Város Szerb Nemzetiségi Önkormányzat Szervezeti és 

Működési Szabályzatának felülvizsgálatáról 
     Előadó: Vég Bálintné elnök 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 
Vég Bálintné ismertette az előterjesztést, majd az SZMSZ tartalmát. Arról kérdezte az 
aljegyző asszonyt, hogy Ráckeve Város Önkormányzata milyen pénzbeni támogatással 
tudja segíteni a nemzetiségi önkormányzatokat, ezt a támogatást kérelem benyújtásával 
lehet-e elérni.  
Dr. Kereszturi Zita elmondta, hogy nincs olyan fő szabály arra, hogy kötelezettsége lenne 
a városi önkormányzatnak pénzügyi támogatás nyújtására a nemzetiségi 
önkormányzatoknak, de természetesen lehetséges lenne. Lehet igényelni ezt a fajta 
támogatást, de mindig költségvetés függvénye a benyújtott kérelem teljesíthetősége. Ilyen 
támogatásra az idei költségvetésben sincs előirányzat, a következő évi költségvetési 
tárgyalások novemberben fognak megkezdődni, akkor lehetne ilyen igényt bejelenteni. 
Megjegyezte, hogy évről évre csökken az önkormányzat forrása, így nem nagyon lehet 
ilyen támogatásra számítani.  
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Vég Bálintné megjegyezte, hogy máshol adnak támogatást a nemzetiségi 
önkormányzatoknak. Emlékeztetett arra, hogy a városi önkormányzat, illetve egy másik 
kisebbségi önkormányzat évekkel ezelőtt tőlük kért és két évben kapott is támogatást a 
díszkivilágítási eszközök beszerzéséhez, azóta nem is kértek ilyent tőlük. 
Dr. Kereszturi Zita elmondta, hogy a díszkivilágítási eszközök bővítéséhez pályázati 
támogatást nyertek el, ezért nem kértek támogatást hozzá.  
 
Ráckeve Város Szerb Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 tagja közül 3 
fő jelenlétében 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül hozta meg 
határozatát. 
 

7/2012.(VI.19.) számú határozat 
 

Ráckeve Város Szerb Nemzetiségi Önkormányzat 
Képviselő-testülete a Szervezeti és Működési Szabályzatát 
felülvizsgálta, azt a módosításokkal a melléklet szerint 
elfogadja. 
Felelős: Végh Bálintné elnök 
Határidő: 2012. június 19. 
 

 
 

 
Vég Bálintné miután  az Egyebek napirendi pontban nem merült fel megtárgyalásra 
javasolt napirendi pont, továbbá egyéb észrevétel, hozzászólás nem hangzott el, az ülést 
bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 
           Vég Bálintné                  Felhalminé Radivoj Perszida 
                   elnök                           jkv. hitelesítő 


